
  Referat bestyrelsesmøde 25/11-2019, Grundejerforeningen Sølodden.

1. Godkendelse af referat - referat godkendt. 

2. Opfølgning kloakspuling: Henrik har talt med Novafos vedr kloakspuling. De anbefaler 
at vi får et tilbud - eller flere - og sender dem til Novafos, som derfra kan godkende og 
kloakfirma skal sende deres rapport til Novafos med fotos nummererede svarende til 
brønde. Vi har fået navne på nogle firmaer, der kan sende tilbud. Vigtigt at det 
præciseres, at Novafos kan acceptere billedkvalitet - og hvis ikke fotos er gode nok, skal
firmaet selv sørge for bedre kvalitet.  Henrik E kontakter et par firmaer mhp tilbud - og 
vi må tage det med til videre drøftelse på generalforsamling. 

3. Opfølgning dræn af sti: Trods kraftig efterårsregn, har der i år slet ikke været vand i 
haver eller på sti. Vi aftaler, at sagen henlægges indtil videre - kan genoptages hvis 
fornyet meget vand på stien. 

4. Økonomi: regnskab ajour. Budget udarbejdes forud for næste møde. 

5. Fællesarealer: Vi har ikke indtryk af, at STV har lavet beskæring som aftalt på sidste 
møde. Christian kontakter STV for update. Beskæring af mindre træer og de små buske 
på den grønne trekant. 

6. Fællesgrundejerforeningen - ikke noget nyt. Formentlig bliver der indkaldt til møde i 
det nye år

7. Generalforsamling: aftales til onsdag 22/4 kl 19,00. Claus kontakter Måløv kultur mhp 
lokale. 

8. Nye grundejere - Velkomstbrev til nr 63 - de melder ind mhp opdateret adresseliste. Og
nr 37 får nye ejere 1/12. Connie opdaterer adresseliste og Parcelhusejernes 
landsforening

9. Henriks E hus er til salg, Henrik flytter ult december og udtræder dermed af 
bestyrelsen. Da vi ikke har suppleant, fortsætter vi reduceret bestyrelse. 

10. Evt - ingen punkter til evt. 

11. Næste møde aftalt til onsdag 8/1 kl 19, Brasseriet Ballerup

2/11-2019 Connie Brunsgård


